
ПРОТОКОЛ № 33 

засідання погоджувальної ради секретаря міської ради        

з головами депутатських фракцій, груп  

міської ради та  головами постійних комісій 
 

від 29 січня 2025 року кабінет № 117  14.00 год 
 

Присутні: 

Колюка О. С., секретар міської ради; 

Бірець Д. М., голова фракції політичної партії «Пропозиція», голова 

постійної комісії з питань бюджету та податкової політики; 

Ковальова-Алокілі О. А., голова фракції політичної партії «СЛУГА   

НАРОДУ»; 

Цертій О. М., голова фракції політичної партії «Всеукраїнське 

об’єднання «Батьківщина»; 

Шамардін О. С., голова фракції політичної партії «РІДНЕ МІСТО»; 

Стрижаков А. О., голова фракції політичної партії «ПЕРСПЕКТИВА 

МІСТА», голова постійної комісії з питань архітектурної діяльності, 

містобудування та капітального будівництва; 

Табалов А. О., голова фракції політичної партії «НАШ КРАЙ»; 

Чередніченко Н. Ю., голова постійної комісії з питань охорони 

здоров’я, освіти, соціальної політики, культури та спорту; 

Рубан В. В., голова постійної комісії з питань житлово-комунального 

господарства та транспорту; 

Яремчук В. С., голова постійної комісії з питань екології, земельних 

відносин та комунальної власності; 

Колтунова К. С., співголова депутатської групи «Міжфракційне 

депутатське об’єднання «Рівні можливості»; 

Шамардіна К. О., співголова депутатської групи «Міжфракційне  

депутатське об’єднання «Рівні можливості»; 

Ткаченко О. В., депутатка міської ради, членкиня фракції політичної 

партії «ПЕРСПЕКТИВА МІСТА»; 
 

Мосін О. В., Бєжан М. М., Вергун О. С., заступники  міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради; 

Білокінь С. В., начальник управління капітального будівництва; 

Бочкова Л. Т., начальник фінансового управління; 

Гурський В. В., начальник управління молоді та спорту; 

Максименко К. С., в.о. директора департаменту соціальної політики; 

Костенко Л. Д., начальник управління освіти; 

Лунгол Р. С., директор департаменту містобудування та земельних 

ресурсів – головний архітектор міста; 

Пруссова А. Ф., начальник управління культури і туризму; 

Татарко Д. А., начальник юридичного управління; 

Храпак О. В., заступник начальника управління з питань запобігання та 

виявлення корупції; 

Шишко О. М., начальник управління з питань запобігання та виявлення 

корупції. 
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Відсутні: 

Зарічна А. А., голова постійної комісії з питань економічного 

розвитку, промисловості, підприємництва, інвестицій та регуляторної 

політики, співголова депутатської групи «Міжфракційне депутатське 

об’єднання «Рівні можливості»; 

Терзов Д. С., голова постійної комісії з питань місцевого самоврядування, 

прав і свобод людини, депутатської етики та регламенту; 

Яриніч К. В., голова фракції політичної партії «ЄВРОПЕЙСЬКА 

СОЛІДАРНІСТЬ»; 

Романескул І. В., співголова депутатської групи «Міжфракційне 

депутатське об’єднання «Рівні можливості». 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

Про проведення тридцять першого засідання дев’ятої сесії 

Кропивницької міської ради.  

 

Слухали: Колюку О. С., який проінформував, що від керівників виконавчих 

органів надійшли пропозиції щодо розгляду проєктів рішень міської ради.  

Повідомив, що всього на розгляд сесії міської ради пропонується 

включити до проєкту порядку денного дев’ятої сесії (тридцять перше засідання) 

15 загальних та 62 земельних питань. Проєкти рішень погоджено виконавчим 

комітетом та розглянуто на засіданнях постійних комісій міської ради.  
 

Запропонував обговорити представлені питання проєкту порядку денного 

та надати пропозиції. 
 

Вергун О. С. відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О. А. 

щодо змін, внесених до Комплексної програми розвитку житлово-комунального 

господарства та безпеки дорожнього руху в місті Кропивницькому на 2025 рік. 
 

Депутат Рубан В. В. звернувся із запитанням, куди можуть звернутися 

мешканці міста, які мають пічне опалення, аби подати заяву на отримання 

дров.  

На запитання відповіли Вергун О. С., Мосін О. В., Колюка О. С. та 

Яремчук В. С. 
 

Інших запитань щодо загальних питань не було. 
 

Колюка О. С. запропонував обговорити представлені проєкти рішень щодо 

регулювання земельних відносин. 
 

Слухали: Стрижакова А. О., який запропонував виключити з проєкту порядку 

денного сесійного засідання проєкт рішення № 2367 «Про надання  

ПрАТ «Кіровоградобленерго» дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок в оренду по пров. Виноградному (біля 

будинку 17-а». 
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Лунгол Р. С. надав роз’яснення щодо підстав для внесення цього проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

Питання обговорили депутати/депутатки Шамардін О. С.,  

Колюка О. С., Рубан В. В., Цертій О. М., Бєжан М. М., Табалов А. О., 

Ткаченко О. В., Яремчук В. С., Ковальова-Алокілі О. А. На питання відповіли 

Мосін О. В. та Лунгол Р. С. 

Колюка О. С. звернувся до голів депутатських фракцій з пропозицією 

обговорити дане питання на засіданнях фракцій та визначитися щодо 

голосування по даному проєкту рішення. 
 

Депутати обговорили інші питання, які не стосуються порядку денного 

сесійного засідання. 
 

Зокрема, депутатка Ткаченко О. В. звернула увагу, що на виконання 

рішення міської ради «Про усний депутатський запит депутатки 

Кропивницької міської ради О.Ткаченко» розрахунки щодо фінансування 

творчих танцювальних колективів надані тільки по управлінню молоді та 

спорту, в той же час питання стосується і колективів галузі освіти та галузі 

культури. 

Відповідь надала Бочкова Л. Т.  

Питання обговорили депутати/депутатки Цертій О. М., Ковальова-

Алокілі О. А., Ткаченко О. В., Колюка О. С., Бірець О. М., Яремчук В. С. та  

Мосін О. В., Пруссова А. Ф. 
 

Депутатка Яремчук В. С. підняла питання щодо пільгових перевезень 

пенсіонерів за віком, а саме щодо безкоштовних перевезень у запропонований 

час з 10.00 до 15.00. 

В обговоренні питання взяли участь Мосін О. С., Вергун О. С.,  

Цертій О. М., Яремчук В. С., Колюка О. С., Шамардіна К. О. 

Громадські слухання стосовно пільгових перевезень пенсіонерів за віком 

та вислугою років, які досягли пенсійного віку, в міському пасажирському 

транспорті загального користування відбудуться 07 лютого 2025 року в 

приміщенні міської ради, кімн. 426, початок о 14.00. 

Колюка О. С. надав доручення управлінню апарату міської ради нагадати 

депутатам про проведення громадських слухань. 

 

Інших зауважень та пропозицій від депутатів та депутаток не надійшло. 
 

 

Протокол вела 

 

Начальник управління апарату 

Кропивницької міської ради     Людмила МАСЛО 
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